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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi a Miniszter Úr álláspontja a gyíkemberekkel 
kapcsolatban?" 

Tisztelt Miniszter Úr! Tisztelt Dr. Kásler Miklós!

Ön korábban a „hatoscsatorna” nevű tévéadó rendszeres vendége volt. Ennek a tévének a kreatív
igazgatóját,  Gyarmati-Paor  Zoltánt  bízta  meg  az  EMMI
az  Ön  részvételével  zajló  események  teljes  videódokumentációjának  elkészítésével
a  tavalyi  évben.  Továbbá  ennek  a  csatornának  az  egyik  műsorvezetője,  Balogh  Andrea
Johanna  lett  miniszteri  sajtófőnök.  A tévécsatorna  partnerei  között  szerepel  többek  között  az
Ön  által  korábban  vezetett  Országos  Onkológiai  Intézet,  a  Schmidt  Mária  nevével
fémjelzett  „A  Magyar  Szabadság  Éve”  ünnepségsorozat,  valamint  a  Magyar  Művészeti
Akadémia  és  a  Magyar  Villamos  Művek  Zrt.  is.  A  „hatoscsatorna”  Médiaszolgáltatási
tevékenységét  a  Médiatanács  a  Magyar  Média  Mecenatúra  Program  keretében  támogatja.
Ebben  a  tévében  több  olyan  műsor  is  van,  amelyeknek  a  témája  és  tartalma  álhíreket,
hiedelmeket  tartalmaz,  és  szembegye  a  tudományos  alapvetésekkel.  Szeretném  megtudni,
hogy  Önt  pontosan  milyen  kapcsolat  fűzi  ehhez  a  csatornához?  Szeretném
megtudni,  hogy  Ön,  a  magyar  oktatásért,  egészségügyért  és  kultúráért  felelős
miniszter mit gondol az Önnel szoros kapcsolatot ápoló csatornáról és annak egy-egy állításáról?

1.  Egyetért-e  vele,  hogy  a  gyíkemberek,  a  reptiliánok,  az  alakváltó  idegenek  emberi
alakot  felvéve  különleges  képességeik  révén  szivárogtak  be  társadalmunkba,  és  az
elmúlt  évtizedek-évszázadok  során  megszerezték  civilizációnk  legfontosabb,  vezető
pozícióit?
2.  Egyetért-e  vele,  hogy  Ferenc  pápa  egyfajta  hamis  tanítóként,  egyházfőként  hátat



fordít  a  hagyományoknak,  és  téríti  új  utakra  a  híveket,  behódolva  az  "Új  Világrend"
erőinek?

Szeretném  továbbá,  ha  onkológusként  is  véleményt  formálna  a  csatorna  egy
korábbi  műsorvezetőjével,  Dávid  Tamással  kapcsolatban.  Őt  a  bíróság  jogerősen  ítélte  el
kuruzslásért  és  daganatos  betegek  megtévesztéséért  korábban.  Egyetért-e  az  ő  rákkal
kapcsolatos  gyógyítási  módszereivel  vagy  sem?
Szeretném  megtudni,  hogy  2019-ben  az  EMMI-nek  van-e  bármilyen  élő  szerződése  a
„hatoscsatornával”,  vagy  annak  bármelyik  műsorvezetőjével.  Szeretném  megtudni,  hogy  az
EMMI bármilyen módon támogatja-e ezt a csatornát, és a ha igen, milyen indokkal teszi ezt.

Várom megtisztelő válaszát!

Bősz Anett
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